
Kunnanhallitus § 206 19.09.2022

KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYS

KH 19.09.2022 § 206 Kokouskutsun mukana on esityslista käsiteltävistä asioista.

Kj:n esitys Esityslista hyväksytään kokouksen työjärjestykseksi.

Päätös Keskustelun aikana Juho Pakaslahti esitti Tiina Hintikan, Marko Pietilän ja
Asko Laukkasen kannattamana, että asialistalle otetaan kunnanjohtajan
katsaus. Lisäksi puheenjohtaja totesi, että kunnanhallitus pitää
kokoussuunnitelmasta poiketen kokouksen  26.9.2022.

Kunnanhallitus päätti  yksimielisesti ottaa kunnanjohtajan katsaus -asian
käsiteltäväksi.

Keskustelun aikana Tuomas Okkonen esitti Teemu Sanaksenahon
kannattamana, että käsiteltäväksi asiaksi otetaan Ruutikankaan
valmistelun jatkaminen. Edelleen Tuomas Okkonen esitti Heidi Haatajan
kannattamana, että käsiteltäväksi asiaksi otetaan talousarvioseminaarin
14. – 15.10.2022 osallistumisoikeus.

Teemu Sanaksenaho esitti Tuomas Okkosen kannattamana, että
käsiteltäväksi asiaksi otetaan kunnanhallituksen infotilaisuudet.

Puheenjohtaja totesi, että koska on tullut kannatettuja esityksiä
kokouskutsussa mainitsemattomien asioiden käsittelystä tässä
kokouksessa,  kunnanhallituksen on äänestettävä. Puheenjohtaja esitti
äänestystavaksi kädennostoäänestystä. Äänestystapa hyväksyttiin.

Suoritetuissa äänestyksissä:

Ruutikankaan valmistelun jatkaminen
Alkuperäisen esityslistan kannalla olivat Juho Pakaslahti, Senja Kovaniemi
ja Tiina Hintikka.
Asian käsittelyn kannalla olivat Tuomas Okkonen, Teemu Sanaksenaho,
Minna Rautio, Heidi Haataja ja Asko Laukkanen.
Marko Pietilä jääväsi itsensä tämän asian käsittelyn osalta.
Puheenjohtaja totesi, että kunnanhallitus päätti ottaa asian käsiteltäväksi.

Talousarvioseminaarin 14. – 15.10.2022 osallistumisoikeus
Alkuperäisen esityslistan kannalla olivat Juho Pakaslahti, Senja Kovaniemi,
Marko Pietilä ja Tiina Hintikka
Asian käsittelyn kannalla olivat Tuomas Okkonen, Heidi Haataja, Teemu
Sanaksenaho ja Minna Rautio
Asko Laukkanen äänesti tyhjää

Puheenjohtaja totesi, että toimielin voi ottaa kokouskutsussa
mainitsemattoman asian käsiteltäväksi enemmistöpäätöksellä, joten tätä
asiaa ei oteta käsiteltäväksi.

Kunnanhallituksen infotilaisuudet



Alkuperäisen esityslistan kannalla olivat Juho Pakaslahti, Marko Pietilä ja
Tiina Hintikka.
Asian käsittelyn kannalla olivat Teemu Sanaksenaho, Tuomas Okkonen,
Minna Rautio, Heidi Haataja ja  Asko Laukkanen
Senja Kovaniemi äänesti tyhjää.

Puheenjohtaja totesi, että kunnanhallitus päätti ottaa asian käsiteltäväksi.

Merkitään, että § 217 käsiteltiin tämän pykälän jälkeen.


